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Naš premijer je polovično zadovoljan. Macron je pobijedio ali je Janša izgubio izbore. Pobjeda
Macrona je ozarila našeg premijera jer je EU dobila lidera po njegovom ukusu. Poraz Janše
najavljuje tvrdu političku suradnju sa susjednom nam Slovenijom.      

  

Prema komentarima javnih sredstava priopćavanja Europa, Francuska i Hrvatska (možda bi
Hrvatsku valjalo staviti na prvo mjesto) su zadovoljne rezultatima predsjedničkih izbora u
Francuskoj. Izgleda da je i Rusija zadovoljna izborom Macrona. Putin je čestitao Macronu. Svi
su zadovoljni pa - „lakše se diše“. Međutim, ponovni izbor predsjednika Macrona nije, niti će
riješiti prisutne probleme u Europi. EU je pokazala kako djeluje bruxellesova birokracija. Nema
tu priče o sutra. Na dnevnom redu su gorući problemi koje valja rješavati. Angela Merkel je
postala Pedro koji je kriv za sve ono što nije dobro u EU. To je u maniri današnjih vodećih
političarima prema onima koji su otišli s političke scene. Problema ima podosta. Da je stanjeÂ  u
EU dobro ne bi naš premijer toliko inzistirao na zamjeni kune eurom. Naši, bolje kazati
premijerovi, prijatelji bi nam kazali - da pričekamo bolja vremena. Rat je sve žešći, ne isključuje
se III. Svjetski rat. Inflacija divlja i nitko razuman ne može kazati kada će ona posusatai. Politički
dio inflacije se ne razmatra koji može presudno utjecati na transformaciju iz rastuće u kroničnu
inflaciju. Dobro ste pročitali. Psihološki dio inflacije može postati kronični dio inflacije kao što je
to bio slučaj kada se je ustalio bijeg iz dinara u njemačku marku ili iz kune u euro. Za sada
švicarski franak, zbog lošeg iskustva kada je dramatično aprecirao, odolijeva pritiscima. To je
dobra vijest u onoj mjeri u kojoj je mjeri to loša vijest za švicarsko gospodarstvo. Ako švicarska
ima monetarnih izazova zato što je tako dobra i učinkovita, što reći za Lijepu Našu koja traljavo
upravlja gospodarstvom i u kojoj važi bezakonje. Tako izbor Macrona za EU nije dobitak niti
gubitak. Postavlja se pitanje kakvo je stanje u EU kada smo sretni jer nismo izgubili?
Bruxellesova brikracija je sretna jer će moći nastaviti svojom dosadašnjom politikom. Treba
znati da birokracija ne da ne voli promijene, ona ih ne trpi i smatra ih smrtnom bolešću.

  

Izbori u Sloveniji su zahvaljujući našem većem prijateljstvu s Francuskom pali u drugi plan što
je, blago rečeno, nerazumno. Izbori u Sloveniji, kojoj se i dalje divim, pokazuju kako Slovenija
traži svoj put u razvoju demokracije i novog društvenog ugovora. To je ozbiljno pitanje i očito su
Slovenci spremni odgovoriti na novi izazov. Mi usvijek biramo isto ili gotovo isto. Ovo nije prvi
put da su Slovenci izabrali novu opciju. Ali je prvi put da su je izabrali s ovakvim impresivnim
rezultatom. Odnosi Hrvatske i Slovenije bi se mogli pogoršati. Nije pobijedio prijatelj kako je to
kazao naš premijer. To je po svom sadržaju vrlo ružna rečenica. Za razliku od Milanovića koji
ne ističe svoja osobna prijateljstva i preferencije, te prihvaća izbor građana (u ovom slučaju
Slovenaca), naš premijer ima primjedbi. Poznato je da će nova slovenska opcija imati primjedbe
glede našeg ulaska u šengenski sustav. Ulazak u šengenski prostor u slijedećoj godini je jedan
od dva temeljna cilja našeg premijera. Nije slučajno premijer najavio kako ne bi bilo dobro da se
dovodi u pitanje naš ulazak u šengenski prostor. To je loš početak pa se bojim da ne završi kao
tvrda kohabitacija kako je premijer nazvao svoju suradnju s predsjednikom Milanovićem.
Novinari će ponovno morati braniti našeg premijera ali sad ne od predsjednika Milanovića već
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od slovenske ministrice vanjskih poslova. Bilo bi bolje da su Plenković i Janša problem granica
riješili. Ovako priča tek počinje.

  

Na kraju valja podsjetiti kako je naš premijer čestitajući pobjedu na predsjedničkim izborima
Macronu objavio zajedničku sliku s francuskim predsjednikom. Nisam siguran da li se je
francuski predsjednik zahvalio na političkoj i inoj podrški našem premijeru i je li uopće važno da
li su se ili nisu zajedno fotografirali francuski predsjednik i naš premijer. Nadam se da ih nije
fotografirao, kako bi rekao gospodin Fulir, „šnel fotograf“ prosim lijepo.
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